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Madeleine Wolfs-Corten

Van: Thomas van Gemert <t.van.gemert@raadweert.nu>
Verzonden: woensdag 21 juni 2023 17:51
Aan: Griffie
Onderwerp: Vragen Kadernota Weerter VVD 

Beste griffie,  
 
Hierbij de vragen van de Weerter VVD fractie over de Kadernota die schriftelijk mogen worden beantwoord: 
  
 P.7: We gaan experimenteren met nieuwe alternatieve woonvormen en tijdelijke 

(flex)woningen. Hoe verhoudt zich dit met de eerder vastgestelde experimenteerregeling 
voor flexibel wonen? Wat gaan we 2024 anders doen?  

 P. 7: Wat is de status en planning van de herijking 
maatschappelijke voorzieningenstructuur? In hoeverre wordt bij de herijking van de 
maatschappelijke voorzieningenstructuur ook een herziening van het subsidiestelsel 
meegenomen? 

 P. 9: Wat wordt bedoeld met gevarieerd en uitgebreid aanbod van kunst? 
 P. 14: Met de verduurzaming van welk bedrijventerrein wordt gestart? 
 P. 14: In hoeverre is de achteruitgang van de kwaliteit van het stedelijk groen ook een 

gevolg van achterstallig of slecht onderhoud?  
 P. 17: In hoeverre zetten we ook in op het behoud van jonge mensen nadat ze starten met 

een loopbaan en talenten ontwikkelen? 
 P. 17: Welk soort werk willen we naar Weert halen voor de uitbreiding van 

bedrijventerreinen? Welke bedrijven passen binnen het DNA van Weert? 
 P. 18: Verbeteren samenwerking ondernemers, overheid, onderwijs: is die nu zo slecht? 
 P. 19: Veerkrachtige cultuursector: wat doet de sector zelfen in hoeverre is inzet vanuit de 

gemeente nodig?  
 P. 19: Klopt het dat voor de uitvoering van de Weerter Routekaart Energietransitie meer 

ambtelijke capaciteit nodig is, en zo ja, waarom is dit tot nu toe niet voorzien?  
 P. 19: "Aandacht voor structurele aanpak energiearmoede" - hoe wordt dit gezien? Helpen 

bij energie besparen of energiekosten dekken? En hoe worden hier dan de kaders voor 
bepaald (wie wel/niet, waarvoor wel/niet en hoeveel)? 

 P. 21: In hoeverre zijn de doelen t.a.v. afval en energie voor 2030 haalbaar? 
 P. 25: Opsporen en aanpakken van criminaliteit valt in toenemende mate onder 

verantwoordelijkheid gemeente. Op welke wijze bereiden we ons hierop voor? Gaat deze 
toenemende verantwoordelijkheid ook gepaard met extra middelen?  

 P. 26: We streven ernaar de lasten zo laag mogelijk te houden voor onze inwoners. Geldt 
dit ook voor de lasten voor ondernemers en eigenaren van niet-woningen?   

 P. 36: Wat is de impact voor Weert van het nieuweverdeelmodel en opschalingskorting? 
 P 38: Klopt het dat de lasten (verbonden partijen en omgevingswet/ WKB) gedurende de 

periode 2024 t/m 2027 gelijk blijven? 
 P. 39. Klopt het dat in het overzicht van de algemene reserve geen rekening is gehouden 

met mogelijke toevoegingen aan het weerstandsvermogen?  
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Met vriendelijke groet, 
Thomas van Gemert 
 
 

  
  


